

No. 39481. Multilateral

INTERNATIONAL CONVENTION ON THE PROTECTION OF THE RIGHTS OF ALL MIGRANT WORKERS AND MEMBERS OF THEIR FAMILIES. NEW YORK, 18 DECEMBER 1990 [*United Nations, Treaty Series, vol. 2220, I-39481.*]

WITHDRAWAL OF RESERVATION TO ARTICLE 29 MADE UPON ACCESSION

Sri Lanka

Notification deposited with the Secretary-General of the United Nations: 16 August 2016

Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 16 August 2016

N° 39481. Multilatéral

CONVENTION INTERNATIONALE SUR LA PROTECTION DES DROITS DE TOUS LES TRAVAILLEURS MIGRANTS ET DES MEMBRES DE LEUR FAMILLE. NEW YORK, 18 DÉCEMBRE 1990 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 2220, I-39481.*]

RETRAIT DE RÉSERVE À L'ARTICLE 29 FORMULÉE LORS DE L'ADHÉSION

Sri Lanka

Dépôt de la notification auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 16 août 2016

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : d'office, 16 août 2016

[TEXT IN ENGLISH – TEXTE EN ANGLAIS]

“According to the citizenship Act No. 18 of 1948, citizenship rights flow from the father and in the event a child is born out of wedlock, from the mother. A child will be deemed to be a citizen of Sri Lanka if he and his father were born in Sri Lanka before 1.11.49 or if at the time of his birth the father was a Sri Lankan.”

[TRANSLATION – TRADUCTION]

En vertu de la loi n° 18 relative à la nationalité de 1948, l'enfant légitime tient sa nationalité de son père et l'enfant naturel de sa mère. Est réputé Sri-Lankais l'enfant dont le père est né à Sri Lanka avant le 1^{er} novembre 1949 ou dont le père est né Sri-Lankais.